
Zápis č.1 ze schůze osadního výboru 

v Jažlovicích konané dne 30.1.2012 

Přítomni: 

                   Dolejš Marek 
                   Dolejš Arnošt 
                   Víšková Hana 
                   Vojtěch Radek 
                   Boszenik Jiří 
                   Provazníková Stanislava 
                   Zápotocká Kateřina 
 
Program: 

 

1. Zahájení v 18:00 hodin 

2.    Diskuse 

3.    Ukončení v 19:30 
 
 
1.  OV projednal záznam ze schůze s MěÚ Říčany. Ze zaslaného záznamu vyplývá, že 
do konce března bude v lokalitě „Na rybníčku“ poraženo pět topolů. Poražení těchto stromů 
provede na náklady MěÚ Říčany odborná firma. 
 
2. OV zajistí kontejnery na svoz směsného komunálního odpadu. Svoz bude zajištěn od 
února, a to jednou měsíčně. Termín přistavení kontejnerů bude shodný s rokem 2011. (vždy 
třetí pátek v měsíci) Vyjímkou bude pouze květen, kdy budou termíny dva. A to 5. a 19. 5. 
2012. 
-  
1. OV požádá MěÚ Říčany o umístění dopravních zrcadel na křižovatce ulice Jažlovická 
a ulice Zemanova. A křižovatce ulice Zděbradská a ulice U Dálnice. Důvodem je nebezpečná 
situace vznikající při vyjíždění ze zmíněných ulic na ulici Zděbrádská a Jažlovická. 
 
2. OV ustanovil, že víceúčelové hřiště bude z finančních a realizačních důvodů 
umístěno na pozemku p.č. 63. Pověřenou osobou se stal p. Boszenik. Který začne podnikat 
úkony k brzké realizaci. 
 
3. OV osloví stavební firmu ve věci realizace zámkové dlažby. Dlažba by měla být 
v prostoru kontejnerů na tříděný odpad a bude pokračovat směrem ke vchodu do obecního 
domu. 
 
4. OV se vyjádřil k „pyrotechnickému zákonu“ MěÚ Říčany ve smyslu, že Jažlovice 
nemají zájem na vytyčení veřejných míst pro zakázání veřejného odpalování 
zábavné  pyrotechniky. 
 
5. OV projednává s MěÚ Říčany neutěšený stav počtu autobusových linek. OV žádá o 
posílení linky 428, a to minimálně o spoj v 11:37 směr Říčany. 



 
6. V sobotu 28. 1. 2012 proběhly odklízecí práce „Na rybníčku“. Práce byly ukončeny 
ohlášeným pálením větví. 
 
7. OV bude jednat s MěÚ Říčany o finančním spolupodílení na zpevnění příjezdové 
cesty na pozemek „Na rybníčku“ 
 
8. OV projednal žádost p. MVDr. Ungerové o odkoupení pozemku p.č.295/6 a p.č.295/5 
v k.ú. Jažlovice. OV žádosti odkoupení neschválil. 
 
9. OV obdržel žádost p. Marka Dolejše o odkoupení pozemku 2/2 o výměře 55 m2. OV 
odkoupení schválil. 
 
10. OV ustanovil termín veřejné schůze na 5. 3. 2012, od 18:00. 
 
11.  Další schůze OV bude 5. 3. 2012 od 17:00. 
 
 
 
 
 
 
                                                              Ukončení jednání v 19:30 
 
 
 
Zapsala Kateřina Zápotocká   v.r                   
 
                                                                                         Marek Dolejš………………………………… 
 
 
                                                                                        Hana Víšková………………………………… 
  
Dne 30.1.2012 v Jažlovicích 
 

 
 


